
 

 
Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

BALVU NOVADA PAŠVALDĪBA 

BALVU NOVAVADA DOME 
Reģ.Nr 90009115622., Bērzpils iela 1A, Balvi, Balvu novads, LV-4501,  

tālrunis +371 64522453, e-pasts: dome@balvi.lv 

 
 

Balvos 

 

IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA JAUTĀJUMU KOMITEJAS 

SĒDES PROTOKOLS 
 

2024. gada 21. novembrī                                                                                  Nr. 10 

 

Sēde sasaukta plkst. 11:00 

Sēdi atklāj plkst. 11:00 

 

Sēde notiek klātienē Bērzpils ielā 1A, Balvos, LV -4501 (3.stāvā, Sēžu zālē) 

 

Sēdes veids - atklāta 

 

Sēdes norise tiek ierakstīta audio formātā. 

 

Darba kārtībā: 

1. Par kultūras pasākumu tāmēm 2025.gadā (INFORMATĪVS). 

2. Par Viļakas vidusskolas direktora iecelšanu. 

 

Sēdi vada – Aija Mežale 

Protokolē – Jūlija Korlaša 

 

Piedalās- 

Komitejas locekļi: Egons Salmanis, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Svetlana Pavlovska, 

Sandra Kindzule 

 

Ieinteresētās personas: 

Balvu novada Centrālās pārvaldes izpilddirektore Daina Tutiņa, domes priekšsēdētāja vietniece 

Sandra Kapteine, Balvu novada Kultūras pārvaldes vadītāja Rudīte Krūmiņa, Viļakas kultūras 

nama direktora pienākumu izpildītāja Kristīna Lapsa, Viļakas vidusskolas direktora pienākumu 

izpildītāja (amata kandidāte) Mārīte Supe-Tuča,  

attālināti izmantojot https://us06web.zoom.us/ (attēla un skaņas pārraidi reālajā laikā) Balvu 

novada Kultūras pārvaldes kultūras darba vadītāja Iveta Tiltiņa, Finanšu plānošanas un 

centralizētās grāmatvedības nodaļas nodokļu administratore Iveta Voiciša, Nekustamā īpašuma 

nodaļas nekustamā īpašuma speciāliste Jana Krilova, Balvu novada Centrālās pārvaldes 

izpilddirektora vietnieks Jānis Bubnovs, Balvu Valsts ģimnāzijas direktore Kristīne Lele, 

Baltinavas kultūras nama vadītāja Lidija Ločmele, Vīksnas Tautas nama vadītāja Ligita 

Kacēna, Komunikācijas un informācijas tehnoloģiju nodaļas sabiedrisko attiecību speciāliste 

Madara Siliņa, Balvu pilsētas sabiedrības pārvaldes speciāliste Maruta Castrova, Finanšu 

plānošanas un centralizētās grāmatvedības nodaļas vadītāja Olga Siņica, Balvu novada 
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Pašvaldības policijas vadītāja Rita Kravale, Baltinavas apvienības pārvaldes vadītāja Sarmīte 

Tabore, Medņevas tautas nama vadītāja Skaidrīte Šaicāne, Finanšu plānošanas un centralizētās 

grāmatvedības nodaļas galvenā grāmatvede Tamāra Locāne, Balvu novada Izglītības pārvaldes 

izglītības darba speciāliste Terēza Čudarkina, Viļakas pilsētas saimniecības vadītāja/lietvede 

Terēzija Babāne, Rugāju tautas nama muzeja jomas speciāliste Velga Vīcupa, Briežuciema 

tautas nama vadītāja Zita Mežale, Kubulu kultūras nama vadītāja Laura Zujāne, Balvu novada 

Pašvaldības policijas vecākais inspektors Vitālijs Vilciņš, Balvu novada Izglītības pārvaldes 

vadītāja Inese Circene, Balvu novada Izglītības pārvaldes vadītāja vietniece Inta Kaļva 

 

Nepiedalās-  

Komitejas locekļi: Imants Slišāns – tiešā darba pienākumu dēļ 

 

Sēdes vadītāja Aija Mežale ierosina iepazīties ar komitejas sēdes darba kārtību, skaidro, 

ka ir jautājums papildus darba kārtībā un aicina apstiprināt to, par ko komitejas locekļi nobalso 

ar – 5 (Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra Kindzule, Aija Mežale, Egons Salmanis) balsīm 

par, pret- nav, atturas – nav. 

Sēdes vadītāja Aija Mežale aicina apstiprināt darba kārtību kopumā, par ko komitejas 

locekļi nobalso ar – 6 (Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra Kindzule, Aija Mežale, Egons 

Salmanis, Svetlana Pavlovska) balsīm par, pret- nav, atturas – nav. 

 

Sāk darba kārtības jautājumu izskatīšanu. 

 

1.§ 

Par kultūras pasākumu tāmēm 2025.gadā (INFORMATĪVS). 

 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Skaidro, ka šis jautājums ir saistīts ar budžeta sastādīšanu. Skaidro, ka 

1 no komitejas locekļiem ir iesniedzis priekšlikumus, bet tie tomēr ir 

pretrunā ar iesniegto jautājumu, jo vienojoties ar izpilddirektoru, tika 

lemts, ka pasākumu tāmes tomēr būtu jāpaskatās. Pārejot tāmes ir 

radies secinājums un saprot to, ka iestādes vadītāja nav pārskatījusi 

individāli šo speciālistu iesniegtās tāmes. 

Izsaka viedokli Rudīte 

Krūmiņa: 

Skaidro, ka speciālisti ir iesnieguši šīs tāmes, no savas puses tās 

izskatīja, tas, kas bija jāprecizē ir noprecizēts, bet varbūt ne līdz galam 

tā, kā bijām par tām vienojušies. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Skaidro, ka joprojām nav skaidras izmaksas saistībā ar svētku 

pasākumiem, gadskārtu pasākumiem, kā veidojas tās izmaksas, vai 

tiešām varam aicināt tik dārgus māksliniekus, kā arī dažādu kolektīvu 

jubileju pasākumu tāmes ir diezgan lielas. Svarīgi ir, kāds veidojas 

saimnieciskais budžets, algas un kā tas mijās ar konkrētu teritoriju. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Skaidro, ka nav jāiet katrai pasākumu tāmei, jo esam tās iepazinuši, ka 

vajadzētu uzdod jautājumus un izteikt savu viedokli. Personīgi ir 

rūpīgi izskatījusi šīs tāmes un ir jautājumi, ko vēlētos uzdod iestādes 

vadītājai. Jautā, kad visas kultūras iestādes ir pievinotas Kultūras 

pārvaldei kā struktūrvienības, vai visiem individuāli ir jākārto šie 

autoratlīdzības jautājumi, ka varbūt tas ir kaut kādā veidā 

centralizējams, vai par to ir domāts. 

Izsaka viedokli Rudīte 

Krūmiņa: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Skaidro, ka pie dažiem kultūras namiem ir saimnieciskie izdevumi, ka 

tas nav visiem vienoti. 
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Izsaka viedokli Rudīte 

Krūmiņa: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Vai nebūtu pareizi, ka šie izdevumi parādītos pagastu apvienībās. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Skaidro, ka šis jautājums jāplāno ar izpilddirektoru un jāskatās vai tur 

ir speciālisti, vai tā ir iestāde. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Skaidro, ka jāiziet uz loģistikuma principu. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Jautā, kāpēc šis jautājums radās skatot tieši pasākumu plānus. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Rudīte 

Krūmiņa: 

Skaidro, ka iestāde ir saistību pārņēmēja, tāpēc arī šīs saimnieciskās 

lietas pārņēma. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Jautā, vai šie pasākumu plāni ir izrunāti pagastu apvienību kontekstā, 

jo ir daudz vienādu pasākumu pagastos. 

Izsaka viedokli Rudīte 

Krūmiņa: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. Skaidro, ka katras savas 

kopienas cilvēks jūtas piederīgs tai savai ģimenei, savas kultūras 

vietai. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Vai skatoties kopīgas tāmes var saprast, kas ir tas, ko tieši pašvaldība 

varētu atļauties uzsaukt. Uzskata, ka pie šīm tāmēm vēl būtu 

nepieciešams rūpīgi pastrādāt. Kas tieši ir kopējs un ko mēs, kā 

pašvaldība varam atļauties dāvināt iedzīvotājiem, jo tāmes ļoti 

atšķiras. 

Izsaka viedokli Rudīte 

Krūmiņa: 

Sīkāk paskaidro par pasākumiem. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Skaidrs, ka jau bija šogad jāizanalizē tas, kurā vietā ir tie ienākumi 

pretī izdevumiem. Sīkāk skaidro par pasākumiem. 

Izsaka viedokli Rudīte 

Krūmiņa: 

Sīkāk skaidro par pasākumu izdeviemiem un ieņēmumiem, ka no 

pasākumu ieņēmumiem mēģina arī novirzīt konkrēta nama 

saimniecisko lietu nepieciešamībai un sakārtošanai. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Sīkāk paskaidro par pagastu pasākumiem, ka visu laiku tiek runāts par 

to, vai tie ir pietiekami apmeklēti. 

Izsaka viedokli Rudīte 

Krūmiņa: 

Sīkāk paskaidro par pasākumu organizēšanu un budžeta sastādīšanas 

tāmēm. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Skaidro, ka nevajadzētu veicināt šo konkurēšanas garu starp iestādēm. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Sīkāk paskaidro par savām sajūtām, budžeta veidošanas principu, 

vadības uzstādījumu principiem, kultūras nozarē, cik būtu vēlams rīkot 

pasākumus. Vai ir bijuši uzstādījumi par pasākumu rīkošanu, 

mākslinieku izmaksāšanām, ieņēmumu apjomu, ieņēmumu proporciju 

attiecībā uz iepriekšējo gadu, ja šāda uzstādījuma nav bijis, tad īsti 

šobrīd nav pamata to noraidīt, ja netiek dots darba uzdevums. Iepriekš 

priekšlikums no savas puses bija kultūras iestādes veidot pēc 
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munificētas sistēmas. Vai ir bijis papildus rīkojums, tāds, kā bija no 

izpilddirektora par budžeta sastādīšanas principiem. 

Izsaka viedokli Rudīte 

Krūmiņa: 

Skaidro, ka tādu atsevišķi rīkojumu nebija izdevusi, bet saruna ir 

bijusi. Tajā tika lūgts izvērtēt pasākumu apmeklētību, pasākumu 

daudzumu izvērtēt kaimiņu robežās, Skaidro, ka reizēm nevaram paši 

vien saprast to, ka sacīkstes princips kultūrā nedarbojas, ka šeit neviens 

nesacenšas, bet strādā kopā. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Skaidro, ka īsti netapa skaidrs, kas vispār bija lūgts sastādot budžeta 

tāmes un kāda veida informāciju sagatavot tika lūgts, jo tās tāmes ir 

ļoti dažādas. Gribētu saprast, kādi ir ieņēmumi un izdevumi pagastu 

saietu/kultūras namos. Skaidro, ka kaut kādam uzstādījumam bija 

jābūt, kāda ir tā proporcija. Skaidro, ka no Kultūras pārvaldes puses 

vēlreiz stingrāk, ja ne rakstiski, tad mutiski šie uzstādījumi ir 

jāpārrunā. 

Izsaka viedokli Rudīte 

Krūmiņa: 

Skaidro, ka noteikti tam ir jābūt rakstiskam rīkojumam, jo ir bijis 

daudz šo mutisku sarunu. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Skaidro, ka katrā vietā ir sava kopiena un savs cilvēku skaits, bet 

skaidrs tas, jo lielāks finansējums ir piešķirts, jo arī vairāk tiek 

nopelnīts. Jābūt skaidram, kā to visu sagradēt un katram speciālistam 

izstāstīt. Pilnībā piekrīt tam, ka sacensības savā starpā notiek. Uzskata, 

ka noteikti jābūt rakstiskam uzstādījumam. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Skaidro, ka netaisās nevienu tāmi šodien analizēt, bet vēlas pateikties 

Kultūras un atpūtas centram, kurš izskatās, ka ļoti rūpīgi strādājis ar 

tāmi, bet pārējās tāmes izskatās, ka ir nepabeigtas, kur nav beigu 

skaitļu nedz arī ieņēmumu, līdz ar to daudzas tāmes nav sagatavotas 

atbilstoši tam, kas bija prasīts rīkojumā par budžetu. Skaidro, kas 

īpatnēji liekas Kultūras pārvaldes iesniegtajā pārskatā, ka ir zināmi šī 

gada ieņēmumi, bet tas, kas tiek plānots uz 2025.gadu ir tendanciozi 

mazāki un uzskata, ka pārvaldes darbs ir uzsākts pietiekami labi, bet 

neskatoties uz to no savas puses ir ieniegusi priekšlikumu precizēt 

visas tāmes, atbilstoši rīkojumam, sakārtot dokumentus atbilstoši tām 

prasībām, kādas ir definētas rīkojumā par budžeta sagatavošanu. 

Ieteikums un lūgums būtu izskatīt šos pasākumu plānus pagastu 

apvienību kontekstā, jo ir jāveido kopējs redzējums ar pagastu 

apvienībām, līdz ar to arī novērst pasākumu dublēšanos, skaidri 

nodefinēt, kuros gadījumos pašvaldība iegulda līdzekļus bezmaksas 

pasākumu nodrošināšanai, vienoties par vienotu pieeju saimniecisko 

izdevumu administrēšanai, Kultūras pārvaldei izdot rīkojumu par 

budžeta veidošanas principiem. 

Izsaka viedokli Rudīte 

Krūmiņa: 

Skaidro, ka piefiksēja visus ieteikumus, ko vēlāk arī apkopos, sīkāk 

skaidro par plānotajiem ieņēmumiem, ka šīs summas ir iekļautas pēc 

iepriekšējā gada budžeta. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Skaidro, ka varbūt var kaut kā pārskatāmāk šīs tāmes izveidot un 

pasākumu plānu kopēju vīziju. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Skaidro, ka namu jubileju pasākumos ir iekļautas ļoti lielas izdevumu 

tāmes, kā arī uzskata, ka ļoti daudz pasākumu ir iekļauts. 

Izsaka viedokli Rudīte 

Krūmiņa: 

Skaidro, ka pēc visiem šiem ieteikumiem un priekšlikumiem vēlreiz 

tiks pārskatītas visas tāmes un iesniegtas izskatīšanai. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Skaidro, ka viennozīmīgi jābūt vienotai pieejai, šobrīd tiek skatītas 

tikai pasākumu tāmes, bet vēl jau ir darbinieki, atalgojums, ka uz šo 
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budžetu būtu šis jautājums jāpaskatās. Skaidro, ka neredz šeit pašas 

Kultūras pārvaldes darbinieku noslodzi arī par vadītāju cik bieži 

atrodas un ir darbā, ka tam visam jābūt sistemātiski sakārtotam. 

Skaidro, ka šobrīd tad vienojamies, ka šīs tāmes netiks skatītas, jo viss 

ir izrunāts un komitejas locekļi arī saprot jautājuma būtību kopumā. 

Skaidro, ka vajag iedrošināt un atbalstīt, bet noteikti ir jābūt labam 

mikroklimatam. 

Izsaka viedokli 

Sergejs Maksimovs: 

Skaidro, ka jābūt tam, kas tagad izveidos šo visu sistēmu, ir jānosaka 

konkrēts rāmis, jo īsti nebija skaidrs, ka to izdarīs tieši Kultūras 

pārvaldes vadītājs. Skaidro, ka ne visur būs tā, ka vienmēr nāks 

apmeklētāji. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Skaidro, ka tas būtu jādara Kultūras pārvaldes vadītājam, jo pašvaldība 

ar tādu mērķi arī izveidoja šo iestādi, lai būtu par visām šīm lietām 

atbildīga. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Skaidro, ka, ja šādās kategorijās tiek runāts, ja izpilddirektore ir izevusi 

rīkojumu par budžeta principiem, tad tieši šādu pašu izpildījumu 

šobrīd sagaidam no Kultūras pārvaldes. 

Izsaka viedokli Rudīte 

Krūmiņa: 

Skaidro, kad iepriekš runājām par to, ka jāpāriet uz šiem maksas 

pakalpojumiem un deputāte R.Cibule bija viena no tiem, kas to bija 

atbalstījusi, kā arī, ja paskatīties vēl uz iepriekšējo gadu ieņēmumiem 

liecina to, ka mēs varam nopelnīt un ieguldīt šos ienākumus kaut vai 

kolektīvu tautas tērpu iegādei, vai infrastruktūras sakārtošanai. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Skaidro, ka ar katru speciālistu vēlreiz jāizrunā, lai nepārcenšas, bet 

jābūt visam saprāta robežām, kas vēlreiz jāpārrunā ar izpilddirektoru. 

Skaidro, lai nerodas pārpratumi, nobalsot par komitejas locekles 

R.Cibules iesniegtajiem priekšlikumiem, tad nedēļas laikā vēlreiz visu 

pārskatīt, izrunāt ar izpilddirektori un vēlreiz iesniegt izskatīšanai 

komitejas sēdē, kā arī lūdz pāskatīties algas. 

Izsaka viedokli 

Sergejs Maksimovs: 

Skaidro, ka ir jāmaina stereotipi par maksas pasākumu organizēšanu. 

Izsaka priekšlikumu 

Aija Mežale: 

Aicina atbalstīt iesniegtos priekšlikumus: “1.Atgriezt iesniegtos 

dokumentus kultūras pārvaldei pārstrādāšanai, 2.Sakārtot 

iesniedzamos dokumentos atbilstoši tām prasībām, kādas definētas 

rīkojumā par budžeta sagatavošanu, 3. izskatīt pasākumu plānus kopā 

ar pagastu apvienību vadītājiem un pārvaldniekiem pagastu apvienību 

kontekstā, 4. Novērst pasākumu dublēšanos, 5. Skaidri nodefinēt, 

kuros gadījumos pašvaldība iegulda līdzekļus bezmaksas pasākumu 

nodrošināšanai, 6. Vienoties par vienotu pieeju saimniecisko 

izdevumu administrēšanai, 7. Kultūras pārvaldei izdot rīkojumu par 

budžeta veidošanas principiem, par ko komitejas locekļi balso ar 6 

(Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra Kindzule, Aija Mežale, 

Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis) balsīm par, pret - nav, atturas -

nav. Priekšlikumi tiek atbalstīti. 

Izsaka priekšlikumu 

Aija Mežale: 

Aicina šo sniegto informāciju par kultūras pasākumu tāmēm 

2025.gadā pieņemt zināšanai un skaidro, ka visi šie pasākumu plāni 

būs pievienoti pie budžeta jautājuma un, ja radīsies vēl kādi jautājumi 

tad to varēs arī kopumā izrunāt. 

NOLEMJ: 
Pieņemt zināšanai informāciju "Par kultūras pasākumu tāmēm 

2025.gadā (INFORMATĪVS)." 
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2.§ 

Par Viļakas vidusskolas direktora iecelšanu 

 

Ziņo Daina Tutiņa: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. Par procesu kopumā, 

komisijas izveidi, sastāvu, izvirzītajiem uzdevumiem, konkursa 

izsludināšanu, pretendentu izvērtēšanu, atbilstošākā pretendenta 

virzīšanu. 

Izsaka viedokli Mārīte 

Supe-Tuče: 

Prezentē un sīkāk paskaidro par sevi, Viļakas vidusskolas vīziju, 

vērtībām, izglītības kvalitāti, godīgumu, caurspīdīgumu, iekļaušanu un 

vienlīdzību, cilvēka cieņu un cieņu pret citiem, atbildību, inovācijām 

un izaugsmi, pašreizējo situāciju un izaicinājumiem, motivāciju, 

mācību grūtībām, darba slodzi, vienotu prasību ievērošanu, vecāku 

izaicinājumiem, skolas politiku un sistēmu, dotā brīža iespējamības 

uzlabojumiem, atpūtas zonas pilnveidi izglītojamajiem, sporta 

infrastruktūru, videi draudzīgiem risinājumiem, izglītības kvalitāti un 

pieejamību, uzlabojumiem, kas plānoti, stratēģisko redzējumu, 

vadības stilu, kādu personīgi redz kā direktora amata pretendents, 

plāniem, ko varētu veikt īstermiņā, ilgtermiņa plāniem, inovatīvām 

mācībām, videi draudzīgu domāšanu, sociālām un emocionālām 

prasmēm, vidi un infrastruktūru, kopienas iesaisti un sadarbību, skolas 

nākotni, mācību organizāciju. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Skaidro, ka šogad ir izbraukusi pirms septembra skolas un līdz ar to ir 

radušies jautājumi. Ka pirms tam ir pieņemts lēmums aizvērt izglītības 

iestādes Vidučos un Žīguros un tāpēc ir manāmi audzis skolēnu skaits 

un kā šie bērni jūtas, kāda ir labpūtība un kā ir ar transportu. Svarīgi 

saprast, kāds ir redzējums, kā uzlabot rezultātus tieši eksaktētos 

priekšmetos un kā saglabāt vidusskolas posmu. 

Izsaka viedokli Mārīte 

Supe-Tuče: 

Atbild uz jautājumiem un sīkāk paskaidro. Informē par piedāvāto 

programmu virzieniem. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Sīkāk skaidro par transporta laika pārcelšanu uz vēlāku laiku. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibile: 

Skaidro par jauno vispārējās izglītības programmu virzienu un gribas 

ticēt, ka tas būs trāpīts desmitniekā. Kad tika risināts jautājums par 

Žīguru un Viduču skolas slēgšanu bieži no vecākiem izskanēja tas, ka 

ceram uz to, ka stiprināsies vidusskola, bet bērrni ies vis kaut kur tikai 

ne uz Viļaku, līdz ar to jautā, vai ir, kaut kas risināts, lai šāds vecāku v 

iedoklis nerastos un cik ir tādi skolotāji, kas strādā vairākās izglītības 

iestādēs. 

Izsaka viedokli Mārīte 

Supe-Tuče: 

Atbild uz jautājumiem un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Uzdod jautājumu par pedagogiem, vai to ir pietiekošs skaits, vai ir 

kādas bažas. 

Izsaka viedokli Mārīte 

Supe-Tuče: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Saka paldies amata kandidātei par uzdrīkstēšanos un novēl veiksmi. 

Izsaka priekšlikumu 

Aija Mežale: 

Aicina atbalstīt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 
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Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
6 (Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra Kindzule, Aija Mežale, 

Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par Viļakas vidusskolas direktora 

iecelšanu" 

 

 

Sēdi slēdz plkst. 12:47 

 

Sēdi vadīja – 

Komitejas sēdes vadītāja                                                                                           Aija Mežale 

 

 

 

 

 

Sēdi protokolēja – 

                                                                                                                                 Jūlija Korlaša 


